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Vragen van het lid Knops (CDA) aan
de minister van Defensie over de
schadevergoeding burgerslachtoffers
Al Muthanna. (Ingezonden 24 maart
2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Nederland doet niets voor
Iraakse slachtoffers»?1

2
Is het waar dat er een politierapport
geopenbaard is waaruit zou blijken
dat veel aangiftes van
burgerslachtoffers nooit zijn
afgehandeld bij het vertrek van de
Nederlandse troepen in maart 2005?
Zo ja, waarom niet?

3
In hoeverre speelt hierbij een rol dat
de onderzoeksrechter kennelijk van
veel aangiftes de zaak sloot, en
daarvan een kopie aan de
Nederlandse militairen gaf?

4
Zijn er momenteel nog lopende zaken
over schadevergoeding aan Iraakse
burgers in Al Muthanna, naar
aanleiding van vermeend optreden
van Nederlandse militairen?

5
Hoe verhoudt zich deze berichtgeving
tot het beleid van Defensie om tot
onderzoek over te gaan bij incidenten
waarvan burgers het slachtoffer zijn,

en tot schadevergoeding in het geval
daar aanleiding toe is?

1 De Pers, 23 maart 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Van
Middelkoop (Defensie) (ontvangen
14 april 2009)

Het lid Knops (CDA) heeft mij vragen
gesteld over de schadevergoeding
burgerslachtoffers Al Muthanna.
(Ingezonden 24 maart 2009).
Het is niet mogelijk gebleken deze
vragen binnen de gestelde termijn te
beantwoorden. De antwoorden zullen
u zo spoedig mogelijk worden
toegezonden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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